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Källviks samfällighetsförening 
 
 
Protokoll fört vid styrelsemöte nr 5 för Källviks samfällighetsförening lördagen den 25 
november 2023. 
 
 
Närvarande: 
Tommy Larsson (TL) 
Pär Holgersson (PH) 
Lotta Johansson (LJ) 
Bo Stenhammar (BS) 
Marie Cannervik (MC) 
Martin Westholm (MW) 
Anders Erlandsson (AE) 
Marie-Louise Nordenborg (MN) 
 
 
 
§ 1 Mötet öppnas 
 
TL öppnade mötet och hälsade alla välkomna. 
 
§ 2 Fastställande av dagordningen 
 
Dagordningen fastställdes. 
 
§ 3 Föregående mötesprotokoll 
 
MN gick igenom föregående mötesprotokoll. 
 
§ 4 Ekonomi 
 
LJ gick igenom ekonomin där resultatet ser fortsatt bra ut. 
 
Från årsskiftet är samfälligheten skyldig att redovisa moms. Dock så läggs ingen 
moms på straffavgifter, vilket LJ har kontrollerat med Skattemyndigheten att det är 
korrekt. 
 
§ 5 Rapport från Info-gruppen 
 
Hjärtstartare med värmeskåp är inköpt och kommer att installeras under våren. 
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El är indraget till förrådet bakom Gula huset, så nu kan man tända lyset där inne och 
se något även under vinterhalvåret. 
 
Det är långt till Midsommar men redan nu kan vi informera om att grönområde 4 och 
5 slås ihop och blir gemensamt ansvariga för midsommarfirandet 2024. 
 
§ 6 Rapport från GVB-gruppen 
 
Riset från Pilarna vid barnbadet är bortforslat. 
 
Det var mycket sly längs Strandstigen som nu är åtgärdat med röjsåg ända fram till 
Månberget. 
 
BS har varit i kontakt med kommunen och fått mer precisa riktlinjer om vad som 
gäller vid trädfällning i gamla Källvik. Träd som i manshöjd (ca 2 meter) har en 
diameter på 20 cm (ca 62 cm i omkrets) får fällas utan bygglov. 
 
Belysningen är fixad på Månbergsvägen och samtliga lampor ska nu lysa. 
 
Bomupptagningen gick bra. Arbetet med att titta efter nya bommar, för att byta ut de 
rostiga, är i full gång.  
 
MW fortsätter att planera för hur området runt Gula huset kan utvecklas så att det blir 
trevligt för alla. Det kommer att bli lite dyrare än vad som var tänkt från början, men 
det är ju en investering för framtiden. 
 
§ 7 Åtgärdslistan 
 
Åtgärdslistan gicks igenom och uppdaterades. 
 
§ 8 Övriga frågor 
 
Nästa möte kommer att hållas digitalt lördag den 24 februari. 
 
§ 9 Mötet avslutas 
TL tackade för ett bra möte och avslutade detsamma. 
 
 
Vid protokollet    Justeras 
 
 
 
 
Marie-Louise Nordenborg    Tommy Larsson 
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